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Vota’t!



“ESCOGER BIEN A LAS PERSONAS QUE  GESTIONARÁN  NUESTROS RECURSOS”

“MEJORAR LA CALIDAD DE VIDA DE NUESTRO BARRIO”

“VOTAR: CON 800 VOTOS, EL PDF OBTENDRÁ TRES REGIDORES DECISIVOS…”

Las próximas elecciones municipales son posiblemente las más importantes de la historia de Pallejà. 
Nunca en la historia reciente de nuestra democracia se habían celebrado unas elecciones municipales 
con una crisis económica tan profunda y con unos acontecimientos a nivel mundial tan impactantes. En 
este contexto, y con una desafección politica extraordinaria por parte del ciudadano, hay que escoger 
muy bien quien gestionará nuestros recursos y quien nos ilusionará los próximos 4 años. Es ahora 
más que nunca cuando se deben escoger representantes que no tengan ningún interés político y que 
no hagan de la política una forma de vida. Es especialmente importante, en estos momentos, escoger 
a personas que sólo tengan como objetivo mejorar la calidad  de vida de su barrio, de su entorno y 
especialmente de las personas con las que conviven, sin pedir nada a cambio.

En Fontpineda tenemos a estas personas y tenemos al único partido que defiende los 
intereses del barrio, es el Partit pel Desenvolupament de Fontpineda (PDF). El PDF ha trabajado 
por Fontpineda desde hace más de 15 años. A los que llevan muchos años en el barrio, no hace falta 
explicarles nada que no conozcan. Pero nuestros vecinos y vecinas más recientes, han de saber que 
todas las plazas, todos los equipamientos y todos los servicios del barrio, son fruto del esfuerzo de 
la gente del PDF que a lo largo de los últimos 15 años ha transformado este barrio de una 
manera absolutamente radical. Ningún partido ha hecho tanto por Fontpineda como el PDF. El 
PDF nació con la aspiración de ser la voz del barrio de forma permanente. No es por casualidad que 
en las última elecciones municipales, y en las anteriores, el PDF obtuvo más del 80% de los votos 
del barrio. Estos increíbles resultados electorales, reflejan la historia de este partido. El PDF ha sido 
siempre el portavoz de las necesidades del barrio y la herramienta más eficaz para conseguir sus 
objetivos.

En tiempos de crisis, es preciso contar con personas jóvenes y personas con experiencia. Es preciso unir 
estas dos características para potenciar sinergias, para transmitir ilusión y para transmitir conocimiento. 
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3 Regidors
 

Fontpineda

Amb la teva participació 
i suport, hem d’aconseguir 
aquesta xifra de vots per

poder ser decisius 
a l’Ajuntament.

Som Fontpineda
Vota, Vota’t!

                                                                     Las tres personas que nos ilusionarán durante los 
                                                                        próximos 4 años y que encabezan la lista electoral 
                                                                          del PDF son: 

                                                                          *Luz Castillo, la más joven del renovado comité 
                                                                           ejecutivo del PDF, que representa todas las 
                                                                           sensibilidades del barrio, renovando las 
              ilusiones del PDF 

                                                                    *Rafael Martín que aporta su experiencia como 
                                                           Concejal de Medio Ambiente y Presidente de la CMGF

                                                     *Jordi Andreu que aporta su experiencia como Concejal  de 
                                                  Vivienda y Cooperacion.  Los tres con pasión por Fontpineda. 

El PDF únicamente tiene una manera de ser determinante para los intereses del barrio:  obtener una 
representación en el Ayuntamiento que le permita influir, sin sacrificar nada a cambio, en las decisiones  del 
equipo de gobierno. Los condicionantes actuales de Pallejà, el número de partidos que participan en las 
elecciones y el número de concejales en juego, implica que esta vez, más que nunca, el PDF tenga que 
conseguir tres concejales. 

Se pueden conseguir 
3 concejales si “como mínimo” 
el PDF obtiene 800 votos. 
800 votos que, de un censo 
de 1.315 personas, están 
al alcance de un partido y 
de sus representantes que 
sólo tienen un objetivo: 
Fontpineda.

Sean los que sean los resultados 
electorales, los vecinos y vecinas 
de Fontpineda han de estar seguros 
que el PDF únicamente pactará 
con los partidos que defiendan 
nuestro barrio de igual manera y 
con la misma pasión. Éste es nuestro 
compromiso y las propuestas de 
mejora del barrio que encontraréis 
en esta VEU son las nuestras. 
Las vuestras.
Con la tranquilidad que da el saber 
que el PDF es el único partido 
de Pallejà que no tiene ningún interés 
político, ni otro compromiso que no 
sea Fontpineda, te pedimos tu voto.

El Comité Ejecutivo del PDF



Programa electoral
Som Fontpineda

Urbanisme
• Redactar i aprovar un Pla de millora urbana (soterrament i modernització de serveis) que 

   inclogui:
  • Soterrament dels serveis existents.
  • Inclusió de nous serveis, com la fibra òptica.
  • Asfaltat dels carrers més deteriorats.
  • Millora de les nostres voreres (acabament de les encara pendents de realització,
                 ampliació on sigui possible).
• Resoldre la connexió de la carretera de Fontpineda a Pallejà tot eliminat l’actual coll  
   d’ampolla als carrers Ausiàs March i J.Mª de Segarra.
• Eliminar les bandes sonores i crear passos de vianants elevats als llocs adients (davant dels 
   parcs infantils).

Seguretat
• Instal·lar Càmeres de vigilància a les entrades, sortides i en llocs conflictius, seguint les
   recomanacions dels cossos de seguretat.
• Augmentar les proteccions a les carreteres d’accés.
• Un Heliport per emergències médiques i forestals. 
• Posar a disposició de la Policia Municipal dispositius de control de velocitat.
• Incrementar els controls antivandalisme  al voltant de la Cova.

Medi Ambient
• Instal·lar mesures de control ambiental  en continu per a vetllar per la qualitat de l’aire
   davant possibles contaminants emesos per la crema de residus a Ciments Molins.
• Potenciar els camins i les zones de vianants.
• Fer un camí  de ronda a tot l’entorn de Fontpineda  i crear circuits d’activitats (allà i a les 

zones verds com l’antena).
• Disposar de mesures de seguiment i control en la lluita contra el mosquit tigre.
• Establir protocols per al control de plagues per mantenir els plans d’acció actuals.



Programa electoral
Serveis

• Treure a concurs públic tots els serveis municipals del barri, tot buscant eficiències
   econòmiques.
• Integrar Pallejà dins l’Entitat Metropolitana del Transport.
• Ampliar l’horari del Fontpibus per poder gaudir dels serveis del poble a qualsevol hora del dia.
• Promoure Casals d’estiu i de Nadal per la mainada.
• Potenciar l’activitat comercial a Fontpineda amb més establiments.
• Remodelar el Mercat Municipal tot ampliant serveis, però vetllant pel manteniment del petit
   comerç.
• Cobrir la pista esportiva del Parc Central.
• Incrementar les zones esportives.
• Instal·lació d’un caixer automàtic.

Economia
• Fer públic, per part de l’Ajuntament i amb periodicitat trimestral, l’estat del pressupost, 
   donada la situació econòmica actual, amb un Pla de Sanejament en curs.
   Modernitzar els processos operatius de l’administració municipal per tal de aconseguir major   
   eficiència. 
• Potenciar les inversions locals al barri als pressupostos municipals (augment de les partides 
   recurrents)
• Desbloquejar el teixit industrial de Pallejà i augmentar el nombre de empreses.

Mesures per a una millor 
convivència
• Crear d’un cens de gossos i gats.
• Instal·lar papereres especifiques per a les deposicions canines per millorar la cura de les
   mascotes.
• Crear una ordenança de sorolls i olors.



LUz CASTILLO: Carta abierta a los vecinos y vecinas de Fontpineda.

“Ilusión por nuestro 
entorno”.

Hola vecinos,
Me gustaría aprovechar estas líneas para 
acercarme a vosotros de una forma más 
personal, explicándoos los motivos que me han 
llevado a presentarme como candidata del PDF 
en estas elecciones.
Tengo 36 años, estoy casada y tengo dos hijos. 
Hace 9 años que me mudé a Pallejà en un 
proyecto personal de crear una familia en un 
entorno con la calidad de vida de un pueblo y 
un barrio tranquilo y maravilloso como lo son 
Pallejà y Fontpineda. 
Mientras construimos nuestra casa, en la 
vorágine de trámites, permisos y papeles 
conocí a los integrantes del PDF a través de 
la concejalía de urbanismo, que por aquel 
entonces ocupaban. Fueron ellos los que me 
explicaron lo que significa el PDF para el barrio, 
su historia y su principal objetivo: hacer de 
Fontpineda un barrio con servicios a la vez que 
de Pallejà un pueblo mejor.
Vi que si el esfuerzo y tesón del PDF no 
hubieran existido, Fontpineda no estaría 
integrada como un barrio más en Pallejà y 
no tendría la Comisión Municipal de Gestión 
(CMGF), sino que seguiría abandonada como 
hasta entonces. 
Que si no hubiera sido por su  representatividad 
en el Ayuntamiento, defendiendo nuestro 
intereses, Fontpineda sería un barrio sin 
conexión por carretera por Pallejà, sin un 
Centro Cívico del que disfrutar, o sin servicios 
tan básicos como el alcantarillado y el gas 
natural; o que tampoco tendría la limpieza 
periódica de nuestras calles o el mantenimiento 
de nuestras zonas verdes, parques y jardines, 
hasta ese momento descuidados por el 
Ayuntamiento. 
Es por eso que me ilusionó el proyecto 
de seguir trabajando por nuestro barrio, y 
también por mejorar por nuestro pueblo (creo 
sinceramente que las dos cosas van unidas), 
empezando como una más en el Comité 

Ejecutivo del PDF, y llegando este último año 
a dedicarme enteramente a defender los 
intereses de todas las personas que vivimos 
aquí, entre las que me incluyo en primera línea.
El PDF está constituido por vecinos y vecinas 
cuyo único afán es conseguir lo mejor 
para nuestro barrio y nuestro pueblo. Para 
ello es importante que los y las máximas 
representantes municipales sean personas 
suficientemente capacitadas, pero sobre todo 
motivadas para lograr estos objetivos. 
Yo soy Licenciada en Ciencias Políticas 
y de la Administración, especializada en 
Administración pública. También soy Máster 
superior en Prevención de Riesgos y tengo el 
Grado Superior de Piano del Conservatorio del 
Liceo de Barcelona. Profesionalmente, me he 
dedicado a trabajar para las personas en el 
campo de los Recursos Humanos en posiciones 
de responsabilidad dentro de la empresa 
privada desde hace 15 años. 
Sin embargo, la formación académica o la 
experiencia profesional no me capacitan para 
ser la candidata a la alcaldía de Pallejà por el 
PDF. 
Lo que me convierte en la representante de 
los intereses de los vecinos y vecinas son 
mis ganas de trabajar por nuestro barrio y por 
nuestro pueblo en un proyecto que potencie 
lo que ahora tenemos y lo mejore con vistas 
hacia el futuro, como os hemos explicado en 
nuestro programa electoral.
Es evidente que no es el mejor momento 
para hacer inversiones grandes, y que el 
ayuntamiento no pasa por sus mejores 
momentos, así que no pensamos hablaros de 
obras faraónicas ni grandes instalaciones que 
no sean otra cosa que castillos en el aire para 
un público bien dispuesto a creérselas, o a 
pensar que no tenemos los pies en la tierra. Mis 
compañeros en este viaje electoral, Rafa Martín 
y Jordi Andreu, os explicarán a continuación 
las actuaciones que el PDF ha llevado a cabo 



Luz Castillo
36 anys
Politòloga (Llicenciada 
en Cc. Polítiques i de 
l’Administració), Màster 
en Recursos Humans i 
Relacions Industrials

en sus diferentes concejalías en esta última 
legislatura, complicada como pocas por la 
situación económica. Os animamos también 
a que os conectéis a la dirección www.
fontpineda.com para que conozcais mejor el 
antes y después de nuestro barrio.
Nosotros creemos que a veces lo que hace 
fuerte a los pueblos no es cuánto dinero 
tiene su presupuesto, sino las personas que 
lo componen. Ése es el espíritu del PDF, el 
de fortalecerse a través de sus miembros y 
de los vecinos y vecinas de su barrio, de los 
cuales me siento orgullosa de ser miembro. 
Personas como tú, residente de Fontpineda 
que estás ahí siempre dándonos fuerza y 
apoyo con tu presencia y tu participación, y 
en momento decisivos para el barrio, con tu 
voto.
Sin tu apoyo no conseguiremos tener la 
representación necesaria para ser fuertes 
en el ayuntamiento y representar tus 
intereses, que no son otros que los nuestros.
En las páginas anteriores habéis visto que 
queremos mejorar la calidad de nuestro 
barrio a través de pequeñas y grandes 
acciones, porque consideramos que todas 
son igual de importantes al mejorar nuestra 
calidad de vida en distintos niveles.
Sin embargo, nuestra principal meta será 
enterrar los cables de los diversos servicios 
que tanto peligro tienen para nuestras 
calles, como ya ha quedado demostrado en 
diferentes ocasiones (fuertes vientos del 
2009, nevadas del 2010...), para facilitar el 
mantenimiento de los servicios existentes y 
ayudar a la creación de otros nuevos.
Es nuestro trabajo y nuestra responsabilidad, 
como representantes vuestros, encontrar la 
mejor manera de conseguirlo. Esperamos 
encontrar cordialidad y trabajo en equipo 
en el resto de grupos municipales para ello, 
planteando proyectos con criterio que nos 
beneficien a todos.



RAFAEL MARTíN: Fem realitat els projectes de tots!

2007: Hem treballat per Fontpineda!    

•1     PARC DEL CINGLES 
8a Festa de l’Arbre
La 8ª Festa de l’Arbre va permetre recuperar aquest espai emblamàtic 
per a Fontpineda, convertint-lo en un mirador per a tothom.

•2     CAMí PEATONAL  
DE FONTPINEDA AL  
NUCLI URBÀ DE PALLEJÀ
La demanda de molts veïns i ve-
ïnes va ser atesa, volien un camí 
per a fer esport, per a passejar i 
per tenir una via peatonal entre el 
barri i el nucli.

•3     ILLETES ENJARDINADES
Fontpineda té un gran nombre d’illetes, que no sempre han estat ben 
acondicionades. 
Es feia necessari remodalar-les per aconseguir un barri molt més or-
denat, així doncs, s’ha posat fil a l’agulla a Via Italiana, a Via Abadia 
de Poblet, a Via Alemana, a Via Pallejà, a Via Pla de la Calma, a Via 
Angelina Villena… i finalment al 2011 a Via Farigola.

•4     OBRES A VIA PRIMAVERA
Es va fer una primera actuació, per tal d’estabilitzar la muntanya i 

extraure les pedres perilloses que amenaçaven caiguda, i es va 
col·locar una tanca de protecció per a l’esllavissament de terres.

2008: Hem treballat per Fontpineda!  

•5      PARC DELS NENS 
1a fase - 9a Festa de l’Arbre - Via Dr. Tarruella
Aquest parc va  començar a prendre forma amb la 9a Festa de 
l’Arbre. Era un obra ambiciosa, ja que es pretenia recuperar per al 
barri un espai tan gran com el Parc Central, que sempre havia estat 
deteriorat i abandonat. Es va comptar amb el suport de la Regidoria 
de Medi Ambient i l’Associació de Veïns de Fontpineda, entitat to-
talment compromesa a fomentar la cultura del medi ambient.

•6     MIRADOR DEL  
PARC DELS NENS
El Parc dels Nens ens ofereix un 
racó privilegiat, el seu Mirador, 
que és un espai únic per gaudir 
del paratge que ens envolta. 
Aquest indret és avui lloc de vi-
sita obligada per al veïnat i per 
als visitants del nostre barri. 

•7     VIA PRIMAVERA – 2a fase
Ara li tocava al mur de conteció i a la vorera. 

“Hacemos realidad
los proyectos de todos”

El final de una legislatura y el inicio de la siguiente es un buen momento para hacer balance 
de lo realizado y mirar al futuro, con realismo e ilusión, para llevar a cabo lo que todavía falta.
El empeño y trabajo de los regidores del PDF y la indispensable colaboración de los vecinos 
y vecinas de Fontpineda, han hecho posible que en estos cuatro años hayamos logrado retos 
importantes. Son acciones que se han ejecutado en nuestro barrio entre 2007 y 2011, algunas 
de las cuales os relaciono en estas páginas, y de las que los regidores del PDF hemos sido 
directamente responsables. La presidencia de la Comisión Municipal de Gestió de Fontpine-
da, la primera tenencia de Alcaldia y la Regiduría de Medio Ambiente han sido el mejor ins-
trumento.
Conocer las necesidades de nuestro barrio, recoger las propuestas de sus habitantes, luchar 
y defender nuestros intereses, ser eficaces en las actuaciones... Desde hace muchos años, 
solo el PDF lo ha conseguido y se compromete a seguir haciéndolo. Fontpineda necesita es-
tar representada por los Regidores del PDF en el Equipo de Gobierno de nuestro Ayuntamien-
to. La fuerza de dos de ellos ha sido esencial, pero si todos hacemos del PDF nuestra opción, 
podremos lograr tres regidores y multiplicarla. ¡Con tu voto es posible! 



Rafael Martín
53 anys
Periodista

2009: Hem treballat per Fontpineda!   

•8     VENTADA (29 de gener 2009)
Va ser un moment crític per a Catalunya, per a Pallejà i per a Fontpi-
neda. El nostre barri va patir el pitjor desastre natural de la seva 

història. Milers d’arbres 
van ser arrencats pel vent, 
Fontpineda es va quedar 
sense llum, la imatge era 
dantesca! L’Ajuntament sen-
cer  i el PDF en particular, es 
van bolcar en els treballs de 
reconstrucció.

Fontpineda va necessitar més de 500.000 euros per tornar a tenir, a 
curt termini, el barri en condicions similars a les que hi havia. La na-
turalesa deixava Fontpineda sense els subminitres bàsics, els veïns 
i les veïnes clamaven per uns serveis com els del nucli urbà al qual 
pertanyen!

•9     MILLORES AL CENTRE CíVIC
Tot equipament requereix manteniment, però també millores que 
li permetin donar resposta a les noves situacions i demandes, així 
en el recinte del Centre Cívic s’hi van instal·lar pistes de petanca, 
baranes de seguretat, mobiliari urbà per als més petits, i en el seu 
interior projector i pantalla per poder veure pel·lícules I TV, cortines 
per enfosquir la sala polivalent, ordinadors per a treballar i per a 
navegar per internet.

•10    PARC DEL NENS
2a fase 
10a Festa de l’Arbre 
La gran extensió del Parc dels 
Nens va necessitar diverses 
actuacions, en aquesta s´hi van 
plantar més de 400 plantes. 

•11    CANVI DE TOTES LES REIXES PLUVIALS
Era una sol·licitud generalitzada, pel soroll, pel deteriorament. Per 
això es va aprofitar la convocatòria d’ajuts directes als Ajuntaments, 
de l’anomenat Plan Zapatero – FEOLS’09, que ens va permetre dispo-
sar de 225.000 euros, per a les reixes pluvials i altres inversions per 
a millores al barri.

•12   PARC DELS NENS EQUIPAMENTS INFANTILS
Els equipaments permetien acondicionar un espai per a l’us dels més 
petits, en un racó acollidor i tranquil.

•13   CANVI TOTAL DELS CONTENIDORS  
DE BROSSA (31 d’agost 2009)

La intervenció dels regidors del 
PDF va suposar la modificació de 
les previsions de l’equip de govern 
en quant al nombre i ubicació dels 
contenidors, que van acabar essent 
216.

•14   RAMPA D’ACCÉS AL CENTRE CíVIC  
I ALGUNES VORERES
Era una obra necessària, calia fer accessible el Centre Cívic a tots 
els ciutadans i ciutadanes. En aquest període també es van asfaltar 
les voreres de Via Internacional, el perímetre del Centre Cívic i les de 
davant de les pistes municipals de tennis.

•15   IL·LUMINACIÓ DE LA 
SEGONA PISTA DE TENNIS
Amb aquesta obra les dues pistes 
municipals són plenament opera-
tives.



JORDI ANDREU: Quatre anys de treball a l’Ajuntament!

“ Cal un Pla d’Acció 
Municipal amb dates 
de compromís”
Voldria fer-vos un resum de les actuacions 
empreses al llarg d’aquests 4 anys, 2 any i mig 
amb el PDF a l’oposició i el darrer any i mig dins 
de l’equip de govern.

A l’oposició
	 • Fruit de la intervenció del PDF es va 
   evitar una dràstica retallada en el 
   nombre de contenidors assignats a 
   Fontpineda.
	 • Es van aconseguir més de 220.000€ dels 
   Plans Zapatero per Fontpineda quan la 
   previsió de l’equip de govern EP-CiU era 
   de 0€.

A l’equip de govern
Dins la regidoria d’Habitatge
	 • Promoció de campanyes de rehabilitació
	 • Revisió del Pla Local de l’Habitatge 
Dins la regidoria de Cooperació i Solidaritat
	 • Posta en marxa de la Comissió 
   Municipal de Cooperació, com a eina 
   de participació ciutadana
	 • Posta en marxa del programa de 
   conscienciació “Pallejà s’implica”,  
   adreçat als infants de les escoles 
   públiques de Pallejà, i que pretén 
   informar sobre els Objectius del Mil·leni.
	 • Suport a iniciatives d’associacions 
   locals, com Pallejà Solidari o 
   Trenkalòs, en activitats tant populars 
   com la Festa de la Diversitat, o en 
   diversos actes de conscienciació.
A banda de les tasques concretes d’aquestes 
dues regidories, s’ha actuat sempre en la  
defensa dels interessos del nostre barri en totes 
les reunions de l’equip de govern, també davant 
possibles retallades en els serveis que es volien 
incloure en el Pla de Sanejament.
I s’ha recordat, fins on ha estat possible, el 
compromís recollit en els Acords de Govern, 

signats per CiU, PDF i JA, d’impulsar els 
projectes de soterrament de serveis.
El primer objectiu crec que s’ha aconseguit. 
El segon objectiu, el soterrament dels serveis, 
necessitarà un nou impuls. Un impuls que 
només un PDF renovat i enfortit podrà donar.  

Lliçons apreses
S’ha constatat que, en eventuals futurs pactes 
amb altres partits de cara a formar part d’un 
nou equip de govern, cal deixar ben definits:
	 • El model de relació i el protocol de 
   presa de decisions. El model actual, 
   on es deixava fer al partit majoritari en 
   les decisions que afectaven a tot 
   Pallejà a canvi de que el PDF disposés 
   de plena autonomia en les decisions 
   que afectessin sols a Fontpineda, ja 
   no és vàlid. Hi ha determinades 
   decisions que afecten a la salut 
   econòmica de tot el municipi que han 
   de ser consensuades entre tots els 
   partits que formen l’equip de govern.
	 • Per futurs pactes es veu imprescindible 
   acordar un Pla d’Acció Municipal, pels 
   4 anys de mandat, on s’estableixi un 
   calendari d’actuacions amb 
   compromisos ferms i reals. Un nou 
   acord que no inclogui un mínim de 
   planificació te el risc de convertir-se en 
   paper mullat. Només cal recordar els 
   darrers dos acords de govern signats 
   pel PDF, el 2003 i el 2009, on figurava 
   l’aprovació dels projectes de 
   soterrament.  
Només resta donar les gràcies a tots les veïnes 
i els veïns que, amb el seu suport al PDF, han 
permès treballar en la millora del nostre barri i 
encoratjar-los a continuar donant aquest suport 
en les properes eleccions. El nostre barri i el 
nostre poble el necessiten.



Jordi Andreu
50 anys
Gerent Informàtic

2010: Hem treballat per Fontpineda!     

•16   LA GRAN NEVADA (8 de març 2010)
Van ser necessaris tots els mitjans disponibles per poder mantenir 
el nostre barri en plenes condicions, després d’una inclemència del 
temps d’aquesta maginitud. Va ser un moment decisiu per al barri i 
el PDF (amb Rafael Martín, alcalde en funcions en aquell moment) va 
respondre davant del poble i del nostre barri. Per restablir els serveis 
i retirar la destrossa que havia fet la nevada a Fontpineda es van 
destinar 40.000 euros.

•17   VIA PRIMAVERA
3a fase – 11a Festa de l’Arbre
La plantada que es va fer en aquesta festa, va culminar l’obra realit-
zada en aquest indret.

•18   PINTURA I MANTENIMENT
Es va actuar a totes les insta·lacions municipals I a tot el mobiliari 
urbà amb el suport dels plans d’ocupació.

•19   RENOVACIÓ DE LA IL·LUMINACIÓ  
I SISTEMES ELÈCTRICS
El Segon Plan Zapatero va fer possible una actuació per contribuir a 
un món més sostenible, es van canviar totes les bombetes de l’en-
llumenat públic per les de baix consum, que suposen un important 
estalvi. La inversió va ser de 90.000 euros.

•20   FRANJA DE PROTECCIÓ CONTRA INCENDIS
Sens dubte ha estat l’actuació més important que s’ha fet contra el 
foc a Fontpineda, a Pallejà. S’ha fet una franja forestal equivalent 
a 17 camps de fulbol que ha suposat una inversió de 90.000 euros.

•21   PLA DE SANEJAMENT MUNICIPAL
El dia 1 de desembre de 2010 passarà a la història de Palleja com 
un dels moments més importants per la seva trascendència política. 
L’euip de govern format per CIU, PDF  i JA, amb el suport del PSC 
van aprovar el PLA DE SANEJAMENT MUNICIPAL, que ens ha de 
permetre superar una de les crisis municipals més sèries de la nostra 
història democràtica.

2011: Hem treballat per Fontpineda!     

•22   zONA DE VIA ALEGRIA
En el 2011, el PDF segueix treballant des de la Regidoria de Medi 
Ambient i la CMGF per lluitar contra el foc. S’ha fet una actuació 
sense precedents de desbrossat, neteja d’impropis i clarejat d’arbrat 
a l’espai forestal de Via Alegria, Jardins del Centre Cívic, Gran Via 
de Fontpineda i Via Alemana. Aquesta actuació s’ha fet amb fons de 
la Diputació de Barcelona i per tant, tampoc ha tingut cap cost per 
al municipi.

•23   ACONDICIONAMENT DELS  
ESPAIS NATURALS DE FONTPINEDA
 La matèria orgànica qua s’ha orginat a l’esplanada de l’Oreig, on 
s’havien acumulat els arbres retirats dels carrers i cases després de 
la ventada i la nevada, ha estat distribuïda com a abonament natural 
pels nostres parcs.

•24   MILLORA DE L’ENTRADA A FONTPINEDA DES 
DEL NUCLI URBÀ
Aquest espai va ser molt malmès per la ventada, s’ha iniciat la seva 
recuperació.

•25   ACONDICIONAMENT DE L’ENTRADA DES  
DE LA PALMA I EL TRIANGLE DE LES BANDERES
12a Festa de l’Arbre

Aquest també va ser un es-
pai especialment afectat per 
la ventada i la nevada, per la 
qual cosa, enguany s’hi ha fet 
l’actuació de la Festa de l’Ar-
bre… que ja en són 12, és a 
dir, 12 anys treballant de forma 
ininterrompuda guanyant espai 
verd per a Fontpineda als es-
pais deteriorats.

Han estat moltes les actuacions, unes de més envergadura i 
altres de més petites... 

però HEM TREBALLAT INTENSAMENT PER AL BARRI!  
GRÀCIES A TOTS!
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varem fer una 
trobada  els 
membres del 
grup Visc-a 
Fonpineda. 
Sabíem que 
reunir a gent amb 
la qual només 
hem parlat pel 
Facebook no 
seria fàcil. És 
cert que anar sol 
a casa d’un veí 

sense conéixer ningú personalment fa cosa, 
però sens dubte va valdre la pena.

Trencar les barreres de la timidesa i 
començar a parlar va ser qüestió de minuts. 
Tothom es trobava, sense excepció, en la 
mateixa situació. Una de les coses que 
varem pensar tots és com podia ser que no 
s’hagués pensat abans en una necessitat 
tant evident. A tots ens agradar fer coses 
en el nostre ambient, i viure en Fontpineda 
hauria d’implicar disfrutar també de 
Fontpineda no?

La varietat de persones i interessos que ens 
vam trobar era impressionant:estudiants de 
medicina, relacions públiques, economistes, 
consultors, informàtics, deportistes, pintors... 
Semblava impossible no trobar una conversa 
d’interès allà o estiguessis.

La millor forma de resumir l’éxit de la trobada 
és que per unanimitat varem acordar quedar 
de nou en un parell de setmanes. Esperem 
que a més de les 20 persones que varen 
vindre, podem comptar amb l’assitència de 
la resta dels 50 membres que ara formen 
part del grup.

Fins aviat! 


